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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2022-01-26 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Andreas 
Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel 
Ridnert (C) 
 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Helene Skantze – Socialnämndens ordförande  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Beslut om revidering av sammanträdesdagar 2022 
Brottsförebyggande rådet beslutade enligt förslaget i tjänsteskrivelse från ledningsstaben och 
nämndadministrativa enheten, daterad den 11 januari 2022 (se protokollet). 
Bertil Damberg utsågs till justeringsperson. 
 
4. Beslut om Trygghetspaketet 2022 
Brottsförebyggande rådet beslutade enligt förslaget i tjänsteskrivelse från 
stadsledningskontoret och ledningsstaben, daterad den 18 mars 2022 (se protokollet). 
Henrik Ahl kommer att följa utfallet av fördelningen.  
 
5. Fortsatt arbete i Fisksätra 
Jan Landström och Anna Karlsson informerade om att planeringsmöten med aktuella 
aktörer sker kontinuerligt. Omvärldsbevakning i form av studiebesök har ägt rum i Sigtuna 
och Rinkeby och man planerar även inför ett besök i Tynnered. Syftet med studiebesöken är 
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att få ta del av hur andra utsatta områden arbetar samt för att skapa eventuell samverkan. 
Det mest relevanta man hittills fått med sig från studiebesöken är vikten av att ha en 
gemensam målbild. 
 
Planering inför 2022 
Första kvartalet - Sätta struktur, organisation och budget.  
Andra kvartalet - Skapa lägesbild.  
 
Frågor och diskussion  
På frågan om när ansökan om LOV 3§ är klar svarade Jan att den är inlagd och att det tar ca 
2 månader innan man får svar.  
 
Det bestämdes att fortsatt arbete i Fisksätra ska vara en stående punkt på 
brottsförebyggande rådets dagordning. 
 
6. Uppföljning av SSPF-arbetet 
Charles Lang och Marcus Terfelt informerade om hur SSPF-arbetet fungerar. SSPF är ett 
samarbete mellan skola, socialtjänst, polis och fritidsverksamheter. Syftet är att stötta barn 
och ungdomar i Nacka att välja bort kriminalitet och droger.  
 
Aktiviteter 2021 

• Identifiera fler ungdomar i riskzon i Fisksätra samt utöka samverkan med aktörer i 
området. 

• Frågeformulär för utvärdering upprättat och utvärdering påbörjad. 
• Fokus på att ej missa tjejer i behov av SSPF. 
• Samverkansplan med fritidsgårdar för insluss samt informationsdelning. 

 
Hur det ser ut framåt  

• Arbetet i Fisksätra fortsätter. 
• Idag är bara ett fåtal ungdomar från Älta i SSPF men man ser ett behov av att fånga 

upp fler ungdomar från området. 
• Fortsatt högt inflöde av ungdomar.  
• Ungdomarnas vårdnadshavare i Fisksätra är skeptiska till SSPF. En anledning till det 

kan vara brist på tillit till myndigheter.  
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 1). 
 
Frågor och diskussion  
När en SSPF-ungdom gått ut nian och oron för ungdomen är fortsatt hög så fortsätter 
stödet från socialtjänsten och sociala insatsgrupper men ungdomen är inte längre kvar i 
SSPF. Det kan finnas fler ungdomar som är i behov av det stöd SSPF ger men som Marcus 
och Charles inte vet om i dagsläget. De anser dock att de har bra koll på ungdomarna i 
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Orminge och Fisksätra. Marcus och Charles har ett högt antal ungdomar idag men de har 
inte hittills behövt säga nej till någon.  
 
Bertil Damberg undrade om de anteckningar som tas när SSPF har möten i sitt 
nätverksforum är något som brottsförebyggande rådet kan få ta del av. Henrik Ahl ska se 
om det är möjligt och återkommer i frågan.  
 
7. Plan för samverkan mellan Nacka kommun och polis 
Anna Karlsson och Jan Landström informerade om planen för samverkan mellan Nacka 
kommun och polis. Planen kommer att ha följande prioriterade samverkansområden: 

• Områden med kriminell påverkan 
• Unga i riskzon 
• Särskilt utsatta brottsoffer 
• Platssamverkan 

 
Brottsförebyggande rådet kommer att få ta del av planen när den är färdig.  
 
Jan och Anna tar kontakt med Helene Skantze om ett eventuellt framtida besök i 
seniorrådet.   
 
8. Information från polisen 
Anna Karlsson informerade om att det är ett bra polisiärt läge nu inom kommunen. Inom 
poliskåren har det dock varit tungt, med bl.a. bemanning, med anledning av Covid-19.  
 
En skjutning ägde rum i måndagen den 24 januari i Orminge, ingen skadad. 
 
Summering av 2021 
Totalt kom det in 10 066 anmälda brott under 2021 i Nacka kommun.  
Vanligaste brotten var tillgreppsbrott, skadegörelsebrott och trafikbrott. Platser med flest 
anmälda brott var Henriksdal, Alphyddan, Finntorp, Lillängen, Fisksätra och Orminge. 
Vanligaste tiden för då brotten sker är kl. 15.00-18.00 och vanligaste veckodagen är 
onsdagar och torsdagar.  
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 2). 
 
9. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker  
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från arbetsgruppen 
Fisksätra/Saltsjöbaden. 
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 3). 
 
10. Övriga frågor 
SCB:s årliga medborgarundersökning 
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Henrik Ahl presenterade resultatet av medarbetarundersökningen med fokus på 
trygghetsfrågorna.  
 
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 4). 
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 


